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ΕΡΩΤΗΣΗ 
   Αθήνα, 15-11-2022 

 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

                    

ΘΕΜΑ:  «"Μαραθώνιος" για ένα πιάτο φαγητό στην Εστία του Πανεπιστημίου 

Πατρών» 

 

 

Κυρία Υπουργέ, 
 
Πριν από έναν χρόνο, σας καταθέσαμε Κοινοβουλευτική Ερώτηση (αρ. πρ. κατάθεσης: 

693/26-10-2021), όπου κάναμε λόγο για τις ατελείωτες ουρές αναμονής έξω από την  

φοιτητική λέσχη του Πανεπιστημίου Πατρών, οι οποίες απαρτίζονται από φοιτητές που 

περιμένουν να παραλάβουν μία μερίδα φαγητού. Μας απαντήσατε ότι: «Σύμφωνα με το 

από 9-11-2021 μήνυμα του Προέδρου του ΙΝΕΔΙΒΙΜ μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου: 

«(…) τα φαινόμενα αυτά οφείλονται στην αύξηση των φοιτητών που σιτίζονται οι οποίοι 

έχουν αυξηθεί σημαντικά ακόμα και σε σύγκριση με περιόδους προ COVID και 

προφανώς με τα μέτρα που σχετίζονται με τον COVID. Για το θέμα αυτό 

πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τις πρυτανικές αρχές του Πανεπιστημίου Πατρών στα 

γραφεία του ΙΝΕΔΙΒΙΜ και προωθείται η άμεση επίλυση του προβλήματος σε συνεργασία 

με το Πανεπιστήμιο Πατρών (…)». Όμως, όπως φαίνεται από πρόσφατα δημοσιεύματα, 

η κατάσταση στους χώρους εστίασης του Πανεπιστημίου Πατρών δεν έχει αλλάξει, 

αντιθέτως, έχει γίνει χειρότερη. Η αναμονή των φοιτητριών και των φοιτητών στις 

ανωτέρω ουρές φαίνεται ότι ξεπερνούν ακόμα και τη μία ώρα, γεγονός που οδηγεί 

πολλούς φοιτητές στο δίλημμα να επιλέξουν, εάν θα σιτιστούν ή αν θα χάσουν μέρος 

του επόμενου μαθήματος. Σύμφωνα με φοιτήτριες και φοιτητές του Πανεπιστήμιου, 

υπάρχουν χώροι ιδιόκτητοι του εν λόγω Ιδρύματος, που είναι ανεκμετάλλευτοι. 

Χαρακτηριστικά, γίνεται λόγος για έναν χώρο, ευρισκόμενο στο κέντρο της Πάτρας, που 

ανήκει στο Πανεπιστήμιο Πατρών και βρίσκεται υπό κατάληψη.      

 

 

https://www.foititikanea.gr/%CF%80%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%B1/%CF%80%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%BF-%CF%80%CE%B1%CF%84%CF%81%CF%8E%CE%BD/27760-%CE%BC%CE%B1%CF%81%CE%B1%CE%B8%CF%8E%CE%BD%CE%B9%CE%BF%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%AD%CE%BD%CE%B1-%CF%80%CE%B9%CE%AC%CF%84%CE%BF-%CF%86%CE%B1%CE%B3%CE%B7%CF%84%CF%8C
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

Πώς σκοπεύετε άμεσα και ριζικά να αντιμετωπίσετε την ανωτέρω κατάσταση της μη 

ομαλής εξυπηρέτησης των φοιτητών του Πανεπιστημίου της Πάτρας στο θέμα της 

λήψης μερίδας φαγητού από την Φοιτητική τους Εστία, που ως παγιωμένο πρόβλημα,  

τους ταλαιπωρεί αφάνταστα και συν τοις άλλοις, αμαυρώνει την εικόνα του ανωτέρω 

Ανώτατου Εκπαιδευτικού Ιδρύματος;  

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής  

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




